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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunstyrelsens 
samhällsutvecklingsutskott 
2024-05-07 

Suu § 22 

Meddelanden 

Ärende 

Samhällsutvecklingsutskottet delges följande meddelanden: 

Delegationsbeslut från samhällsutvecklingsförvaltningen 
1 mars–29 april 2024. 

_____ 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunstyrelsens 
samhällsutvecklingsutskott 
2024-05-07 

Suu § 23  

 

Information från förvaltningen 

Ärende 

Helena Åkerlind och Hanneli Dahl från utvecklingsavdelningen presenterar 
deras arbete med befolkningsutveckling i Härjedalens kommun. Under årets 
första kvartal har kommunen haft en positiv befolkningsutveckling. 

Jon Nordström, kommunens skogsförvaltare på Mellanskog informerar 
utskottet om hur skogsförvaltningen av den kommunala skogen hanteras. 

Karin Nordström Nitér, samhällsplanerare och Malin Bernhardsson, 
planingenjör från miljö- och byggförvaltningen presenterar det nya 
arbetssättet gällande översiktsplanering. Samhällsutvecklingsutskottet 
kommer från och med nu vara styrgrupp för översiktsplaner. 

Förvaltningschef Elise Ryder-Wikén, informerar utskottet om händelser 
inom förvaltningens verksamheter. 
 
Inför budgetarbetet 2025 har samhällsutvecklingsutskottet gjort ett äskande 
på utökad budgetram med 2,85 miljoner kronor till verksamheter inom 
avdelningen för kultur och fritid samt utvecklingsavdelningen. Ryder-Wikén 
redovisar inför budgetberedningen 8 maj konsekvenser för förvaltningen av 
att inte få utökad ram 2025. 
 
En återrapportering lämnas över det fortsatta arbetet utifrån uppdraget som 
förvaltningen fick på sammanträdet i februari. Att i samråd med 
Länsstyrelsen Jämtlands län tillse att kommunen har en plan för att kunna 
hantera logistik i samband med försvarstransporter, Suu § 10/2024. 
_____ 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunstyrelsens 
samhällsutvecklingsutskott 
2024-05-07 

Suu § 24  

 

Rapport kulturlivet i kommunen 

Beslut 

Samhällsutvecklingsutskottet uppdrar till förvaltningen att undersöka 
intresset och möjligheten att tillgängliggöra kommunens konstsamling för 
kommunmedlemmarna genom föreningar runt om i kommunen. Slutrapport 
lämnas på samhällsutvecklingsutskottets sammanträde i september. 

Ärende 

Linda Bergström avdelningschef för kultur och fritid lämnar en rapport över 
uppdraget, Suu § 21/2023, att inventera kulturlivet i kommunen samt 
möjligheten till en ökad tillgänglighet till kulturverksamhet i kommunens 
alla delar.  

Förslag under sammanträdet 

Ordförande Lars-Olof Mattsson (M) föreslår att förvaltningen får i fortsatt 
uppdrag att undersöka intresset och möjligheten att tillgängliggöra 
kommunens konstsamling för kommunmedlemmarna genom föreningar runt 
om i kommunen. Slutrapport lämnas på samhällsutvecklingsutskottets 
sammanträde i september. 

Beslutsgång 

Ordförande frågar om samhällsutvecklingsutskottet beslutar enligt hans eget 
förslag och fastslår att svaret är ja. 

_____ 

Beslutet skickas till: 
Avdelningschef kultur och fritid 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunstyrelsens 
samhällsutvecklingsutskott 
2024-05-07 

Suu § 25 Dnr KS 2023/120 

Översyn av nuvarande system för föreningsbidrag 

Beslut 

Samhällsutvecklingsutskottet ger förvaltningen i uppdrag att fortsätta 
utredningen av föreningsbidrag baserad på den genomförda utredningen. 
Förslag på eventuella förändringar lämnas till kommande utskott i 
september. 

Ärende 

Samhällsutvecklingsförvaltningen fick i uppdrag, Suu § 19/2023, att utreda 
om dagens system för att stödja föreningar ekonomiskt ger önskade effekter 
och är rättvist i så hög grad som är önskvärt och möjligt. 

Förvaltningen har gjort en utredning och önskar få ett förtydligande om vad 
utredningen ska mynna ut i.  

Förslag under sammanträdet 

Ordförande Lars-Olof Mattsson (M) föreslår att förvaltningen får i uppdrag 
att fortsätta utredningen av föreningsbidrag baserad på den genomförda 
utredningen. Förslag på eventuella förändringar lämnas till kommande 
utskott i september. 

Beslutsgång 

Ordförande frågar om samhällsutvecklingsutskottet beslutar enligt hans 
eget förslag och fastslår att svaret är ja. 

_____ 

Beslutet skickas till: 
Avdelningschef kultur och fritid 
Förvaltningschef, samhällsutveckling 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunstyrelsens 
samhällsutvecklingsutskott 
2024-05-07 

Suu § 26 Dnr KS 2023/888 

 

Ekonomisk uppföljning 

Ärende 

Ola Regnander, ekonomichef ger utskottet en budgetuppföljning efter 
utgången av april.   

Periodens avvikelse är minus 6 616 000 kronor från budget. 

_____ 

7



 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunstyrelsens 
samhällsutvecklingsutskott 
2024-05-07 

Suu § 27  

 

 

Kulturella och kreativa branscher 

Ärende 

Linnéa Rohlin, landsbygdsutvecklare i kommunen ger en uppföljning 
tillsammans med Linda Forss, utvecklingsstrateg näringsliv och Jimmy 
Eriksson, kulturstrateg från Region Jämtland Härjedalen om de träffar de 
höll i kommunen i februari utifrån den regionala planen för kulturella och 
kreativa branscher. 

_____ 

8



 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunstyrelsens 
Samhällsutvecklingsutskott 
2024-05-07 

Suu § 28  

 

Övrig fråga, FishValueZ  

Ärende 

Ted Länsberg (SD) önskar få en uppföljning över arbetet med FishValueZ 
som Mats Ericsson föredrog för utskottet i september 2023, Suu § 64/2023. 

Linnéa Rohlin, landsbygdsutvecklare kan informera att sökta bidrag blivit 
beviljade och sedan torsdag 2 maj finns en projektledare anställd på tre år. 
Just nu formeras organisationen för projektet. 

_____ 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunstyrelsens 
samhällsutvecklingsutskott 
2024-05-07 

Suu § 29 Dnr KS 2023/888 

 

Omdisponering av budget 2024, 
samhällsutvecklingsförvaltningen 

Beslut 

Samhällsutvecklingsutskottets förslag: 

Kommunstyrelsen omdisponerar 1,8 miljoner kronor från 
samhällsutvecklingsutskottets budget för att förstärka budgeten för 
kulturskola och fritidsgårdar under 2024. Medlen kan antingen användas 
inom samhällsutvecklingsförvaltningen vid en beslutad övergång av 
verksamheterna eller tillställas bildningsförvaltningen. 

Ärende 

Kommunen står inför stora besparingar och flera olika alternativ behöver ses 
över. I arbetet ingår att hitta nya arbetssätt och översyn av omorganisationen.   
 
Inför en eventuell överflyttning av kulturskola och ungdomsgårdar behöver 
medel frigöras och omfördelas för att under innevarande år ge andrum för att 
utveckla bra lösningar som inte drabbar ungdomarna alltför hårt. 
Samhällsutvecklingsförvaltningen föreslår att medel inom 
Samhällsutvecklingsutskottets budget omdisponeras enligt nedan: 
  
- 1,6 miljoner kronor via skogsavverkningsintäkter 
- pausa bidrag till upprustning av samlingslokaler på 200 000 kronor 
- i beslutet ingår att ställa in 2024 års företagargala. 
 

Finansiering 
1,6 miljoner kronor i skogsintäkter 
- 200 000 kronor i bidrag för upprustning av samlingslokaler. 

Tjänstemannaförslag 

Samhällsutvecklingsförvaltningen föreslår att kommunstyrelsen 
omdisponerar 1,8 miljoner kronor från samhällsutvecklingsutskottets budget 
för att förstärka budgeten för kulturskola och fritidsgårdar under 2024. 
Medlen kan antingen användas inom samhällsutvecklingsförvaltningen vid 
en beslutad övergång av verksamheterna eller tillställas 
bildningsförvaltningen. 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunstyrelsens 
samhällsutvecklingsutskott 
2024-05-07 

Suu § 29, fortsättning Dnr KS 2023/888 

Förslag under sammanträdet 

Ted Länsberg (SD), biträdd av ordförande Lars-Olof Mattsson (M), 
föreslår bifall till förvaltningens förslag. 

Beslutsgång 

Ordförande frågar om samhällsutvecklingsutskottet beslutar enligt 
förvaltningens förslag och fastslår att svaret är ja. 

_____ 

Beslutet skickas till: 
Förvaltningschef samhällsutveckling 
Förvaltningschef bildning 
Ekonomiavdelningen 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunstyrelsens 
samhällsutvecklingsutskott 
2024-05-07 

Suu § 30 Dnr KS 2024/355 

 

Stiftelsen Olof Erikssons fond 

Beslut 

Samhällsutvecklingsutskottet delar de utdelningsbara medlen mellan 
Mosippans riksteaterförening och Lillhärdals snöskoterklubb. De erhåller  
2 283,50 kronor var. 

Ärende 

Stiftelsen Olof Erikssons fond ger bidrag åt organisationer inom före detta 
Lillhärdals kommun, som bedriver ideell och kulturell verksamhet. 
 
Mosippans riksteaterförening har ansökt om 10 000 kronor för sina 
arrangemang som innefattar bland annat teaterföreställningar och teaterskola. 
Under 2024 driver de även bänkprojektet, där ska fem bänkar placeras ut i 
Lillhärdal med texter om olika karaktärer från bygden, invigning sker 6 juni. 
 
Lillhärdals snöskoterklubb har ansökt om 20 000 kronor för utvändig 
renovering av deras lokaler. 
 
Forsmons broförening har ansökt om 100 000 kronor för att riva och bygga 
en ny gångbro i Lillhärdal. 

Samhällsutvecklingsförvaltningen bedömer att ansökningarna är enligt 
fondens statuter. 

Finansiering 
Utdelningsbara medel i stiftelsen Olof Erikssons fond för 2024 är  
4 567 kronor. 

Förslag under sammanträdet 

Leif Nilsson (S), biträdd av Mats Ericsson (C), föreslår att de utdelningsbara 
medlen delas mellan Mosippans riksteaterförening och Lillhärdals 
snöskoterklubb. De erhåller 2 283,50 kronor var. 

Beslutsgång 

Ordförande frågar om samhällsutvecklingsutskottet beslutar enligt Nilssons 
förslag och fastslår att svaret är ja. 
_____ 
Beslutet skickas till: 
Ekonomiavdelningen 
Mosippans riksteaterförening 
Lillhärdals snöskoterklubb 
Forsmons broförening 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunstyrelsens 
samhällsutvecklingsutskott 
2024-05-07 

Suu § 31 Dnr KS 2024/389 

Hyresavgift biografen i Sveg 

Beslut 

Samhällsutvecklingsutskottet bifaller förslaget om fortsatt reducerad hyra 
under tolv månader för uthyrning av biografen i Sveg till nuvarande 
drifthållare. 

Ärende 

Biografen i Sveg har idag avtal om reducerad hyresavgift.  

Samhällsutvecklingsförvaltningen föreslår fortsatt hyresrabatt med 90%. 

Hyresavgiften föreslås därför till 150 kronor per filmvisningstillfälle på 
vardagar och 200 kronor per filmvisningstillfälle under helg och röd dag. 

Efter ett år upprättas ett nytt avtal. 

Ovanstående förslag bygger på nuvarande drifthållares tidigare avtal där 
grundhyran som det avtalet utgick ifrån är den idag fastställda hyran av 
lokalen.   

Utan reducerad lokalhyra finns inte möjligheten för drifthållaren att driva 
biografverksamheten vidare. 

Finansiering 
Efterfrågan att hyra lokalen från övriga aktörer är låg, därför bedöms inte 
intäkterna för lokalhyran att minska. 

Tjänstemannaförslag 

Samhällsutvecklingsförvaltningen föreslår att samhällsutvecklingsutskottet 
bifaller förslag om fortsatt reducerad hyra under tolv månader för uthyrning 
av biografen i Sveg till nuvarande drifthållare.  

Förslag under sammanträdet 

Bo Danielsson (V), biträdd av ordförande Lars-Olof Mattsson (M), föreslår 
bifall till förvaltningens förslag. 

Beslutsgång 

Ordförande frågar om samhällsutvecklingsutskottet beslutar enligt 
förvaltningens förslag och fastslår att svaret är ja. 

_____ 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunstyrelsens 
samhällsutvecklingsutskott 
2024-05-07 

Suu § 31, fortsättning Dnr KS 2024/389 

 

Beslutet skickas till: 
Enhetschef, kulturenheten 
Enhetschef, Idamic Härjedalsgatan 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunstyrelsens 
samhällsutvecklingsutskott 
2024-05-07 

Suu § 32 Dnr KS 2024/367 

Höjning av ersättning till kommunjägare 

Beslut 

Samhällsutvecklingsutskottets förslag: 

Kommunfullmäktige höjer timersättningen till Härjedalens kommuns 
kommunjägare från 150 kronor/timme till 250 kronor/timme. Beslutet 
föreslås gälla från 2024-07-01. 

Ärende 

Härjedalens kommun anlitar tre kommunjägare som utför jaktuppdrag åt 
kommunen. Det rör sig om skyddsjakt på vilt som orsakar sanitär olägenhet 
eller är skadade. Kommunjägarna har tillstånd av polismyndigheten att 
skjuta eldvapen inom detaljplanelagt område. 

Ersättningen för kommunjägarna är 150 kronor/timme samt reseersättning 
enligt kommunens regler. Timersättningsnivån har legat oförändrad sedan 
2010. Ersättningen bör anpassas efter inflation och prisutvecklingen som har 
inneburit högre kostnader för till exempel jägarnas utrustning. Efter en 
uppräkning baserad på konsumentprisindex är 250 kronor/timme en rimlig 
nivå på ersättningen. 

För att Härjedalens kommun i framtiden ska kunna behålla och även 
nyrekrytera kommunjägare behöver ersättningen till dessa ligga på en skälig 
nivå. 

Finansiering 
Finansieringen ryms inom befintlig budget. 

Tjänstemannaförslag 

Samhällsutvecklingsförvaltningen föreslår att kommunfullmäktige höjer 
timersättningen till Härjedalens kommuns kommunjägare från 150 kronor/ 
timme till 250 kronor/timme. Beslutet föreslås gälla från 2024-07-01. 

Förslag under sammanträdet 

Leif Nilsson (S), biträdd av Bo Danielsson (V) och Ted Länsberg (SD), 
föreslår bifall till förvaltningens förslag. 

Beslutsgång 

Ordförande frågar om samhällsutvecklingsutskottet beslutar enligt 
förvaltningens förslag och fastslår att svaret är ja. 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunstyrelsens 
samhällsutvecklingsutskott 
2024-05-07 

Suu § 32, fortsättning Dnr KS 2024/367 

 

 

_____ 

Beslutet skickas till: 
Mark- och exploateringsingenjör 
Kommunjägarna 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunstyrelsens 
samhällsutvecklingsutskott 
2024-05-07 

Suu § 33 Dnr KS 2024/393 

 

Personlig assistent IDAMIC Funäsdalen 

Beslut 

Samhällsutvecklingsutskottets förslag: 

Kommunstyrelsen skjuter till 487 200 kronor för personlig assistent vid 
IDAMIC i Funäsdalen för att kunna verkställa biståndsbeslut. 

Ärende 

En person går ut anpassad gymnasieskola i juni 2024 och har beslut om 
daglig verksamhet enligt § 9:10 LSS. Personen har behov av ständig tillsyn 
och att någon alltid finns fysiskt nära för aktiv tillsyn, omsorg och 
handgriplig hjälp under dagliga aktiviteter. Personen blir orolig vid ensamhet 
och kan bli utåtagerande vid stress och som därför behöver bemötas med 
lågeffektivt arbetssätt. 
 
Personen saknar tidsuppfattning, kan säga några ord på svenska och 
kommunicerar genom att läsa och skriva samt sparsamt via teckenspråk. 
Personen kan bli utåtagerande om omgivningen inte förstår och kan då 
fysiskt slå personer i sin närhet. Personen har inget utbyte av att träffa andra 
varför personen under gymnasietiden har varit ensam med pedagog i 
klassrum. Personen behöver stöd vid toalettbesök, nära fysiskt stöd samt 
verbalt stöd för att kunna utföra aktiviteter. Befintlig budget för IDAMIC 
Funäsdalen har inget utrymme för det behov av personlig assistans som 
krävs för att kunna verkställa beslut om daglig verksamhet. 

I IDAMICs verksamhet i Funäsdalen finns inga ekonomiska eller personella 
resurser att verkställa beslut om Daglig verksamhet. Efter samtal med 
personal på den anpassade gymnasieskolan framkommer det att personen har 
haft assistans hela tiden. 

Finansiering 
487 20 kronor finansieras från kommunstyrelsens oförutsedda. 

Tjänstemannaförslag 

Samhällsutvecklingsförvaltningen föreslår att kommunstyrelsen skjuter till 
487 200 kronor för personlig assistent vid IDAMIC i Funäsdalen för att 
kunna verkställa biståndsbeslut.  

Beslutsgång 

Ordförande frågar om samhällsutvecklingsutskottet beslutar enligt 
förvaltningens förslag och fastslår att svaret är ja. 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunstyrelsens 
samhällsutvecklingsutskott 
2024-05-07 

Suu § 33, fortsättning Dnr KS 2024/393 

 

Ted Länsberg (SD) deltar inte i beslutet. 

_____ 

Beslutet skickas till: 
Förvaltningschef samhällsutveckling 
Enhetschef IDAMIC Funäsdalen 

18



 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunstyrelsens 
samhällsutvecklingsutskott 
2024-05-07 

Suu § 34 Dnr KS 2024/386 

 

Riktlinje markanvisningsavtal 

Beslut 

Samhällsutvecklingsutskottets förslag: 

Kommunfullmäktige antar riktlinjer för markanvisning. 

Ärende 

Enligt lagen om riktlinjer för kommunala markanvisningar ska kommuner 
som arbetar med markanvisningar anta riktlinjer för dessa. Riktlinjerna ska 
ange utgångspunkter och mål för överlåtelser eller upplåtelser av 
markområden för bebyggande. Även handläggningsrutiner och 
grundläggande villkor för markanvisningar samt principer för 
markprissättning ska framgå. Riktlinjerna ska antas av kommunfullmäktige. 
 
Härjedalens kommun har för avsikt att genomföra markanvisningar framöver 
och har inga riktlinjer för markanvisningar antagna sedan tidigare. Därav 
behövs riktlinjer fastställas. 

Finansiering 
Ryms inom befintlig budget. 

Tjänstemannaförslag 

Samhällsutvecklingsförvaltningen föreslår att kommunfullmäktige antar 
riktlinjer för markanvisning.  

Beslutsgång 

Ordförande frågar om samhällsutvecklingsutskottet beslutar enligt 
förvaltningens förslag och fastslår att svaret är ja. 

_____ 

Beslutet skickas till: 
Mark- och exploateringsingenjör 
Förvaltningschef samhällsutveckling 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunstyrelsens 
samhällsutvecklingsutskott 
2024-05-07 

Suu § 35 Dnr KS 2024/387 

 

Riktlinje exploateringsavtal 

Beslut 

Samhällsutvecklingsutskottets förslag: 

Kommunstyrelsen antar riktlinjer för exploateringsavtal. 

Ärende 

De aktuella riktlinjerna för exploateringsavtal från 2015 behöver uppdateras 
då det finns otydlighet om bland annat säkerhetens storlek, typ av säkerhet 
som kommunen kan acceptera samt vem som ska fastställa 
exploateringsavtalets utformning. 

Finansiering 
Ryms inom befintlig budget. 

Tjänstemannaförslag 

Samhällsutvecklingsförvaltningen föreslår att kommunstyrelsen antar 
riktlinjer för exploateringsavtal. 

Beslutsgång 

Ordförande frågar om samhällsutvecklingsutskottet beslutar enligt 
förvaltningens förslag och fastslår att svaret är ja. 

_____ 

Beslutet skickas till: 
Mark- och exploateringsingenjör 
Förvaltningschef samhällsutveckling 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunstyrelsens 
samhällsutvecklingsutskott 
2024-05-07 

Suu § 36 Dnr KS 2024/117 

 

Köp av fastigheten Ulvkälla 6:79 

Beslut 

Samhällsutvecklingsutskottets förslag: 

Kommunstyrelsen förvärvar fastigheten Ulvkälla 6:79 från Härjegårdar 
Fastighets AB till en köpeskilling på 872 000 kronor. Innan en eventuell 
rivning ska byggnaderna på fastigheten läggas ut till försäljning med villkor 
om att dessa ska flyttas från fastigheten. 

Ärende 

Fastigheten Ulvkälla 6:79 består av 15 lägenheter belägna på Sörgårdsgatan i 
Ulvkälla i Sveg. Nio lägenheter är byggd 1967 och sex lägenheter är byggda 
1999. Husen är i dåligt skick och vid Härjegårdars styrelsemöte 15 februari 
2023 beslutade styrelsen att bolagets fastighet Ulvkälla 6:79 skulle säljas. 
Försäljningsprocessen påbörjades våren 2023 och en mäklare kontaktades 
för en försäljning i konkurrens. I början av oktober 2023 fanns två 
spekulanter, som båda var intresserade av att köpa fastigheten, vilket 
resulterade i budgivning där högsta budet landade på 1 195 000 kronor. Vid 
ägardialog i oktober 2023 uttryckte den politiska ledningen oro för så kallad 
”social dumpning”. Oron var inte kopplad till den köpare som var aktuell, 
utan mer en allmän oro utifrån vad andra kommuner i det geografiska 
närområdet råkat ut för när man sålt bostadsfastigheter till lågt pris. Vid 
Härjegårdars styrelsemöte i december 2024 beslutades att tillfråga 
Härjedalens kommun om att köpa fastigheten Ulvkälla 6:79 för  
872 00 kronor.  
 
Köpeskillingen har föreslagits utifrån fastighetens nuvarande bokförda värde 
(236 000 kronor) samt omkostnader kopplat till den avslutande 
försäljningsprocessen (mäklararvode 50 000 kronor samt statusbesiktning på 
11 000 kronor). Vidare även utifrån en kompensation för den skattemässiga 
negativa konsekvensen på cirka 575 000 kronor (den totala nedskrivningen 
på 2 790 000 kronor multiplicerat med 20,6 % bolagsskatt) som en 
försäljning innebär kopplat till tidigare nedskrivning. 

Befintliga byggnader på fastigheten Ulvkälla 6:79 är i dåligt skick vilket 
innebär att de bör rivas och marken ställas i ordning för avstyckning till 
attraktiva tomter för friliggande bostadsbebyggelse. 

Finansiering 
Kostnaden på 872 000 kronor tas ur kommunstyrelsens investeringsbudget. 
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2024-05-07 

Suu § 36, fortsättning Dnr KS 2024/117 

 

Tjänstemannaförslag 

Samhällsutvecklingsförvaltningen föreslår att kommunstyrelsen förvärvar 
fastigheten Ulvkälla 6:79 från Härjegårdar Fastighets AB till en köpeskilling 
på 872 000 kronor.  

Förslag under sammanträdet 

Mats Ericsson (C) föreslår bifall till förvaltningens förslag med tillägget att 
innan en eventuell rivning ska byggnaderna på fastigheten läggas ut till 
försäljning med villkor om att dessa ska flyttas från fastigheten. 

Ted Länsberg (SD) föreslår avslag på förvaltningens förslag. 

Beslutsgång 

Ordförande frågar om samhällsutvecklingsutskottet beslutar enligt 
förvaltningens förslag eller enligt Länsbergs förslag och fastslår att 
samhällsutvecklingsutskottet beslutar enligt förvaltningens förslag. 

Ordförande frågar därefter om samhällsutvecklingsutskottet beslutar enligt 
Ericssons (C) tilläggsförslag och fastslår att samhällsutvecklingsutskottet 
beslutar enligt Ericssons tilläggsförslag.  

Reservation 

Ted Länsberg (SD) reserverar sig mot samhällsutvecklingsutskottets beslut. 

_____ 

Beslutet skickas till: 
Ekonomichef 
Fastighetschef 
Mark- och exploateringsingenjör 
Förvaltningschef samhällsutveckling 
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2024-05-07 

Suu § 37 Dnr KS 2024/410 

 

Köp av fastigheten Hyveln 12 

Beslut 

Samhällsutvecklingsutskottets förslag: 

Kommunstyrelsen förvärvar fastigheten Härjedalen Hyveln 12 i enlighet 
med bud från fastighetsägaren på 300 000 kronor. 

Ärende 

Vatten- och miljöresurs mitt AB i Härjedalen har framfört ett behov av 
markförvärv för omlastning och mellanlagring av kommunalt avfall. 
Representant från Vatten- och miljöresurs Mitt AB i Härjedalen har fört 
dialog med fastighetsägaren till Hyveln 12 i Sveg om ett markförvärv skulle 
vara möjligt. Fastigheten ägs idag av Reaxcer AB. 
 
Fastighetsägaren har erbjudit kommunen att köpa fastigheten för  
300 000 kronor. Fastighetens yta uppgår till 10 836 kvadratmeter. 
Taxeringsvärdet för aktuell fastighet uppgår till 541 000 kronor. 
Köpeskillingen bedöms skälig och anses inte vara i behov av säkerställande 
genom värdering från kommunen. 

Det finns ett behov av markförvärvet för Vatten- och miljöresurs verksamhet 
på området. Budet som angetts av fastighetsägaren bedöms skäligt. 

Finansiering 
Finansiering sker inom ramen för avfallskollektivets investeringsmedel. 

Tjänstemannaförslag 

Samhällsutvecklingsförvaltningen föreslår att kommunstyrelsen förvärvar 
fastigheten Härjedalen Hyveln 12 i enlighet med bud från fastighetsägaren 
på 300 000 kronor.  

Förslag under sammanträdet 

Mats Ericsson (C) föreslår bifall till förvaltningens förslag. 

Ted Länsberg (SD) föreslår avslag till förvaltningens förslag. 

Beslutsgång 

Ordförande frågar om samhällsutvecklingsutskottet beslutar enligt 
förvaltningens förslag eller enligt Länsbergs förslag och fastslår att 
samhällsutvecklingsutskottet beslutar enligt förvaltningens förslag. 
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Bo Danielsson (V) deltar inte i beslutet. 

Reservation 

Ted Länsberg (SD) reserverar sig mot samhällsutvecklingsutskottets beslut. 

_____ 

Beslutet skickas till: 
Vatten- och miljöresurs mitt AB 
Mark- och exploateringsingenjör 
Förvaltningschef samhällsutveckling 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunstyrelsens 
samhällsutvecklingsutskott 
2024-05-07 

Suu § 38 Dnr KS 2024/428 

 

Reviderad kostnad pedagogisk måltid 

Beslut 

Samhällsutvecklingsutskottets förslag: 

Kommunstyrelsen reviderar kostnaden för pedagogisk måltid från 10 kronor 
till 15 kronor. Med start höstterminen 2024. 

Ärende 

De senaste årens kraftiga ökning av livsmedelspriser motiverar en höjning av 
priset på en pedagogisk måltid. 
 
Priset ändrades senast 2013 och livsmedelspriset har sedan dess ökat rejält, 
idag ligger råvarukostnad per portion i skolan på 15 kronor. För att följa 
prisutvecklingen på livsmedel så bedöms en justering av priset på 
pedagogisk måltid som rimlig för att fortsättningsvis kunna erbjuda mat av 
hög kvalitet. 

Finansiering 
Ingen finansiering behövs  

Tjänstemannaförslag 

Samhällsutvecklingsförvaltningen föreslår att kommunstyrelsen reviderar 
kostnaden för pedagogisk måltid från 10 kronor till 15 kronor. Med start 
höstterminen 2024.  

Beslutsgång 

Ordförande frågar om samhällsutvecklingsutskottet beslutar enligt 
förvaltningens förslag och fastslår att svaret är ja. 

_____ 

Beslutet skickas till: 
Förvaltningschef för bildningsförvaltningen  
Förvaltningschef samhällsutvecklingsförvaltningen  
Kost och servicechef 
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